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No: Omschrijving: Actie: 
 
 
 Vergadering OPR-leden met directeur- bestuurder (19.30 – 21.00 uur)  

 
1. Opening. 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 
 
Het was gepland dat de toezichthouders vandaag aansluiten bij de OPR-
vergadering, maar ze zijn niet uitgenodigd.  
De twee toezichthouders worden voor de volgende OPR-vergadering op 31 
januari 2023 uitgenodigd. (Actie) 
 

 

 

 

 

 

2. Deelname aan sollicitatie toezichthouder 
In november/december vinden er sollicitatiegesprekken voor een toezichthouder 

van het bestuur van de vereniging plaats. Een lid van de OPR wordt uitgenodigd 

om in de benoemingsadviescommissie plaats te nemen. Jack wil wel deelnemen, 

maar mogelijk zijn er nog meer belangstellenden.  

Marluuke van der Knaap wil graag deelnemen. De procedure en de profielschets 
worden gemaild naar Marluuke.  (Actie) 
 

 

3. Opzet/ richting Ondersteuningsplan binnen Passend Onderwijs 
In de vorige vergadering hebben we gesproken over de inhoud van de globale 

versie OP (bijlage: Een opdracht voor 2035). Marie-Louise heeft deze notitie 

herschreven (bijlage: Conceptplan ondersteuningsplan 23-27).  

Marie Louise de Groot geeft aan de hand van Vandaag bespreken we het 

conceptplan a.d.h.v. van de presentatie (bijlage: Opiniërende bijeenkomst 22-11-

22) en onderstaande richtvragen van Marie Louise de Groot.  

Pijlers beleid bespreken: 
• Wat hebben we de afgelopen jaren bereikt? 
• Wat hebben we te doen? 
• Wie doet wat en hoe werken we samen? Van naast elkaar naar met elkaar. 
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Hoe kijken de leden van de OPR aan tegen: 
• De wijze waarop we de samenwerking aanpassen (van naast elkaar, naar met 

elkaar)? 
o Marluuke vermeldt de toevoeging: de verantwoordelijkheid nemen 

op het terrein van de eigen expertise en gezamenlijk effect op de 
leerling.  
 

• De aanwending van de middelen voor de opgenomen doelen? 
o Karlijn merkt op dat een OPP voor iedere leerling heel veel tijd vergt. 

Volgens haar is het OPP alleen nodig voor die leerlingen die 
ondersteuningsbehoeften hebben die de basisondersteuning 
overstijgen. Het is vertrouwen en professionaliteit van de school. Je 
zou dit ook in het groepsplan kunnen opnemen.  

Marie Louise geeft aan dat het niet de bedoeling is om bureaucratie op 
gang te gaan brengen. Maar het is ook belangrijk om te documenteren 
dat kinderen die iets anders nodig hebben dan het standaard aanbod. Dit 
kan ook iets anders zijn dan het OPP.  

 
• De inzet van het COT koppelen aan de looptijd van het ondersteuningsplan? 

Het betreft het toekennen van de middelen voor vier jaren aan de inzet van 
het COT. Marie Louise wil hiermee voor de BPO-ers rust creëren voor een 
langere tijd en tegelijkertijd een goed werkgever zijn.  
Het in dienst nemen of het aantrekkelijker maken van de het werkgeverschap 
van BPO-ers is een vraag voor de toezichthouders.  
 

• De voorstellen m.b.t. de wijze waarop de verantwoording ingericht wordt? 
 

• De voorstellen m.b.t. de wijze waarop we de effectiviteit van het beleid 
monitoren? 

 
4. Begroting 2023 

Marie Louise de Groot stelt voor om een beleidsrijke begroting te maken. Zoveel 

middelen beschikbaar voor dat doel. Ze wil graag een toelichting hierop geven.  

Dit agendapunt wordt verschoven naar de volgende vergadering. 
 
Zij heeft instemming nodig op 31 januari van de OPR.  Tijdens deze vergadering 
zijn de toezichthouders ook aanwezig.  
  
 
Vergadering OPR-leden onderling (21.00- 21.30 uur) 

 

5. Conceptverslag OPR-vergadering d.d. 04-10-2022 
Het verslag wordt zonder- op- en of aanmerkingen goedgekeurd. 
 

 

6. Groepjes formeren om het OP te bespreken 
In de notulen van de juli 2022 vroeg de OPR zich af of het OP in de vergaderingen 

besproken kon worden of dat er in kleine groepen op een ander moment naar het 

OP gekeken moet worden. 
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De OPR vindt het nodig om een gezamenlijke extra vergadering te plannen op 11 

januari 2023 0m 19.30 uur tot 21.30 uur. Tijdens deze vergadering formuleren de 

OPR-leden vragen, die Marie Louise aan het eind van de vergadering zal 

beantwoorden.  

7. Rondvraag  
De Inspectie heeft het vierjaarlijks onderzoek gepland bij RSV PO gepland op 9 
februari 2023. Op deze dag worden gesprekken gehouden met diverse geledingen. 
Het gesprek met de OPR-leden vindt plaats van 10.45 uur tot 11.30 uur.  
 
Het OPR-etentje is gepland op dinsdag 20 december van 18.00 uur tot 21.00 uur.  
Het blijkt dat niet iedereen hiervoor de datumprikker heeft ontvangen. Jack 
benadert de leden waarvan nog geen reactie is ontvangen.   
  

 

 

8. Afsluiting: 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter om 21.40 uur de vergadering. 

 
Agendapunten nog te agenderen 

 

Notulen Onderwerp 

22-02-2022 OPR heeft veel nieuwe leden. Presentatie over de organisatievorm RSV door 

directeur-bestuurder.  

19-04-22 Parelklas (punt 4) 

 


